

Clifford Stafford, pour porter le No 789;
 Albert Bénard, pour porter le No 790;
 Théodule Thérien, pour porter le No 791;
 Percy Lyons, pour porter le No 792;
 Joseph Girard, pour porter le No 793;
 Ludger Tremblay, pour porter le No 794;
 Edouard Laroche, pour porter le No 795;
 Henri Dansereau, pour porter le No 796;
 Zéphirin Lemay, pour porter le No 797;
 Louis Marcil, pour porter le No 798;
 Julien Chamillard, pour porter le No 799;
 Albert Gariépy, pour porter le No 800;
 Edouard Lefebvre, pour porter le No 801;
 Robert Morbey, pour porter le No 802;
 Joseph Ledoux, pour porter le No 803;
 Aldège Gauthier, pour porter le No 804;
 Timothée Leduc, pour porter le No 805;
 Napoléon Leblanc, pour porter le No 806;
 Thomas Walsh, pour porter le No 807;
 William A. Bulmer, pour porter le No 808;
 Arthur Maloney, pour porter le No 809;
 Elzéar Parisien, pour porter le No 810;
 Joachim Cournoyer, pour porter le No 811;
 Hervé Brossard, pour porter le No 812;
 Conrad Guimont, pour porter le No 813;
 Raoul Burelle, pour porter le No 814.

Ajournement.

L. N. SENECAI,
 Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 9 janvier 1914, p.m.

Son Honneur le Maire L. A. Lavallée, Président. Tous présents.

1.—La résolution du 30 décembre 1913, à l'effet de nommer de nouveaux employés au Bureau des Commissaires, est amendée en remplaçant dans la première ligne le mot "Deux" par le mot "Trois".

2.—Soumis des mandats vérifiés par le Contrôleur de la Cité, au montant de \$7,868.53, suivant liste certifiée.

Résolu: D'en autoriser le paiement.

3.—Soumis un rapport du Département en Loi, re Joseph Rosenthal vs La Cité de Montréal, et Ambroise Lafance, mis en cause, No 4422, C. S., recommandant le paiement d'une somme de \$1,200 au demandeur, et d'une somme de \$764.07 à MM. Trihey, Bercovitch & Kearney, avocats.

Résolu: D'autoriser le paiement desdites sommes, la Ville se réservant d'exiger le paiement des montants ci-dessus du défendeur Lafrance, si ce dernier devient solvable.

4.—Soumise une communication de M. B. H. Scammell, au sujet de la célébration du Centenaire de la Paix.

Résolu: De transmettre au Conseil, pour référence à la Commission de Réception.

5.—(17239) Sur recommandation de l'Ingénieur en Chef, il est

Résolu: D'autoriser la remise à la Elder Ebano Asphalt Company, d'un dépôt de \$250, fait en rapport avec le contrat pour la fourniture de blocs artificiels.

Clifford Stafford, to bear No. 789;
 Albert Bénard, to bear No. 790;
 Théodule Therrien, to bear No. 791;
 Percy Lyons, to bear No. 792;
 Joseph Girard, to bear No. 793;
 Ludger Tremblay, to bear No. 794;
 Edouard Laroche, to bear No. 795;
 Henri Dansereau, to bear No. 796;
 Zéphirin Lemay, to bear No. 797;
 Louis Marcil, to bear No. 798;
 Julien Chamillard, to bear No. 799;
 Albert Gariépy, to bear No. 800;
 Edouard Lefebvre, to bear No. 801;
 Robert Morbey, to bear No. 802;
 Joseph Ledoux, to bear No. 803;
 Aldège Gauthier, to bear No. 804;
 Timothée Leduc, to bear No. 805;
 Napoléon Leblanc, to bear No. 806;
 Thomas Walsh, to bear No. 807;
 William A. Bulmer, to bear No. 808;
 Arthur Maloney, to bear No. 809;
 Elzéar Parisien, to bear No. 810;
 Joachim Cournoyer, to bear No. 811;
 Hervé Brossard, to bear No. 812;
 Conrad Guimont, to bear No. 813;
 Raoul Burelle, to bear No. 814.

Adjourned.

L. N. SENECAI,
 Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 9th January 1914, p.m.

His Worship Mayor L. A. Lavallée, Chairman, and all the members of the Board.

1.—The resolution of the 30th December 1913, appointing new employees in the office of the Board of Commissioners, was amended by replacing in the first line, the word "two" by the word "three".

2.—Submitted warrants verified by the City Comptroller, amounting to \$7,868.53, as per certified list.

Resolved: That payment of same be authorized.

3.—Submitted a report from the Law Department re Joseph Rosenthal vs. the City of Montreal and Ambroise Lafrance mis en cause, No. 4422 S. C. M., recommending that the sum of \$1,200 be paid to the plaintiff, and that the sum of \$764.07 be paid to Messrs. Trihey, Bircovitch & Kearney, barristers.

Resolved: That payment of said sums be authorized, the City reserving the right to claim the payment of the above amounts from the defendant Lafrance, should the latter become solvent.

4.—Submitted a communication from Mr. H. Scammell re celebration of the Peace Centenary.

Resolved: That the same be transmitted to Council for reference to the Reception Committee.

5.—(17239) On the recommendation of the Chief Engineer, it was

Resolved: That the refund of a deposit of \$250 made by the Elder Ebano Asphalt Company, in connection with their contract for the supply of artificial blocks, be authorized.